
Fråga till Carl-Johan Sonesson (M)  
  

 
 

 
Regionfullmäktige 2020-04-16 

 
Permanent beredskapslager för material, vacciner och mediciner 
 
Sverige och världen befinner sig i en kris på grund av pågående pandemi. Det råder 
internationell brist på sjukvårdsmateriel och det befaras kunna uppstå brist på läkemedel. 
Sveriges beredskapslager avvecklades för ungefär 20 år sedan och med avregleringen av 
apoteksmarknaden 2009 försvann även det nationella lagerhållningsansvar som Apoteket 
tidigare haft. Med anledning av covid-19 pandemin har det blivit uppenbart att Sverige behöver 
återinföra beredskapslager för att garantera tillgången till sjukvårdsmaterial och mediciner.  
 
Region Skåne har fattat beslut om att inrätta ett beredskapslager för att säkerhetsställa tillgången 
på skyddsutrustning. Beslutet om beredskapslager för skyddsutrustning är positivt och något vi 
Socialdemokrater stödjer. Men vad som däremot är problematiskt är att beredskapslagret 
planeras avvecklas när risken för smittspridning åter bedöms som låg. Beslutet innefattar inte 
heller mediciner och vaccin. 
 
Socialdemokraterna menar att Region Skåne bör upprätta permanenta beredskapslager för att 
se till att tillgång till avgörande sjukvårdsmaterial, läkemedel och vaccin finns tillhanda oavsett 
möjlig situation som kan uppstå. Vi har därför lagt ett initiativärende i regionstyrelsen om detta. 
 
Jag vill därför ställa följande fråga till Carl-Johan Sonesson (M):  
 
Kommer du att stödja vårt förslag att Region Skåne upprättar ett permanent beredskapslager? 
 
 
 
Henrik Fritzon, gruppledare för S 


